

# Nos Services Cloud et Sécurité Microsoft

## Sécurité native Cloud avec CNAPP

Notre expertise en Cloud Native Application Protection Platform (CNAPP) offre une couverture complète de vos applications et workloads Cloud. Nous combinons la gestion des menaces, la protection des données et la sécurisation des workloads Azure et Microsoft 365 pour assurer une défense proactive contre les menaces.

## Protection des données et conformité avec Microsoft Purview

Avec **Microsoft Purview**, nous aidons les entreprises à gérer et protéger leurs informations sensibles. Nous intégrons la **Data Loss Prevention (DLP)** et la **gouvernance de l'information** pour garantir la conformité réglementaire (comme la GDPR) et améliorer la sécurité des environnements hybrides et Cloud.

## Gestion des menaces avec Microsoft Sentinel et Defender

Nos solutions intégrées, incluant Microsoft Sentinel (SIEM) et Microsoft Defender (XDR), offrent une supervision continue et une réponse unifiée aux menaces. Notre service managé SOC garantit une surveillance proactive et une gestion des incidents, 24/7, avec des capacités avancées de détection et de réponse.

## Sécurité des identités et des accès

Nous assurons une gestion rigoureuse des identités et des accès via Microsoft Entra, en mettant en œuvre des politiques d'accès conditionnel robustes basées sur une approche Zero Trust. Nous veillons à sécuriser les utilisateurs, les appareils et les accès à vos données critiques.

## Automatisation de la sécurité et optimisation continue

Avec des solutions telles que Microsoft Automanage et Defender for Cloud, nous automatisons la gestion de la sécurité pour garantir que vos infrastructures et workloads soient protégés en continu. Nous intégrons également des pratiques DevSecOps pour sécuriser vos pipelines de développement logiciel tout au long du cycle de vie des applications.

## Accompagnement stratégique et conseil

Nous proposons des services de conseil personnalisés pour vous aider à optimiser vos investissements dans les technologies Microsoft. Que vous souhaitiez sécuriser vos données, optimiser la conformité ou améliorer votre protection contre les menaces, notre expertise vous aide à aligner les solutions Microsoft avec vos objectifs business.

## Nos offres Microsoft security

Defender for endpoint    Defender XDR    Defender for Cloud    Sentinel    Defender for IoT    Entra    Purview    Priva

	EDR	Unified Defense	CSPM CWP	SIEM SOAR	OT/IoT Defense	IAM	Data governance and security	Privacy posture
Managed Services	Managed Threat Detection							
	Managed Workspace Protection			Managed Multicloud Protection				
	Managed Vulnerability Intelligence				Managed Industrial Security	Managed Secure Access	Bespoke SOC	
	Incident Response Retainer Service							
Professional Services	Consulting, design, configuration, optimisation							
	Security assessment, hardening, pentesting							

## Nos services

Feature	Managed Service	Professional Service
Microsoft Defender		
Incident Management & Triage	✓	✓
Threat Hunting & IOC Scanning	✓	✓
Deployment & Fine-tuning	✓	✓
Vulnerability Management & Patching	✓	✓
Microsoft Sentinel		
24/7 SOC Monitoring	✓	
Custom Rule Creation & Playbooks	✓	✓
Data Source Onboarding & Connectors	✓	✓
SIEM/SOAR Optimization	✓	✓
Microsoft Purview		
Compliance Management & DLP		✓
Data Classification & Labeling		✓
Risk Management & Insider Risk		✓
Security Assessment		✓
Audit Trail & Forensic Reporting		✓

# Our Microsoft Cloud and Security Services

## Cloud-Native Security with CNAPP

Our expertise in Cloud Native Application Protection Platform (CNAPP) provides comprehensive coverage for your cloud applications and workloads. We combine threat management, data protection, and the security of Azure and Microsoft 365 workloads to ensure proactive defense against threats.

## Data Protection and Compliance with Microsoft Purview

With Microsoft Purview, we help companies manage and protect their sensitive information. We integrate Data Loss Prevention (DLP) and information governance to ensure regulatory compliance (such as GDPR) and enhance the security of hybrid and cloud environments.

## Threat Management with Microsoft Sentinel and Defender

Our integrated solutions, including Microsoft Sentinel (SIEM) and Microsoft Defender (XDR), offer continuous oversight and unified threat response. Our managed SOC service guarantees proactive monitoring and incident management, 24/7, with advanced detection and response capabilities.

## Identity and Access Security

We ensure rigorous identity and access management through Microsoft Entra, implementing robust conditional access policies based on a Zero Trust approach. We secure users, devices, and access to your critical data.

## Security Automation and Continuous Optimization

With solutions such as Microsoft Automanage and Defender for Cloud, we automate security management to ensure continuous protection of your infrastructures and workloads. We also integrate DevSecOps practices to secure your software development pipelines throughout the application lifecycle.

## Strategic Support and Consulting

We offer tailored consulting services to help you optimize your investments in Microsoft technologies. Whether you seek to secure your data, optimize compliance, or enhance protection against threats, our expertise helps align Microsoft solutions with your business objectives.

## Our offerings Microsoft security

	Defender for endpoint	Defender XDR	Defender for Cloud	Sentinel	Defender for IoT	Entra	Purview	Priva
	EDR	Unified Defense	CSPM CWP	SIEM SOAR	OT/IoT Defense	IAM	Data governance and security	Privacy posture
Managed Services	Managed Threat Detection							
	Managed Workspace Protection		Managed Multicloud Protection					
	Managed Vulnerability Intelligence				Managed Industrial Security	Managed Secure Access	Bespoke SOC	
	Incident Response Retainer Service							
Professional Services	Consulting, design, configuration, optimization							
	Security assessment, hardening, pentesting							

## Our services

Feature	Managed Service	Professional Service
Microsoft Defender		
Incident Management & Triage	✓	✓
Threat Hunting & IOC Scanning	✓	✓
Deployment & Fine-tuning	✓	✓
Vulnerability Management & Patching	✓	✓
Microsoft Sentinel		
24/7 SOC Monitoring	✓	
Custom Rule Creation & Playbooks	✓	✓
Data Source Onboarding & Connectors	✓	✓
SIEM/SOAR Optimization	✓	✓
Microsoft Purview		
Compliance Management & DLP		✓
Data Classification & Labeling		✓
Risk Management & Insider Risk		✓
Security Assessment		✓
Audit Trail & Forensic Reporting		✓